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Valmistelija  

 
Kokouksen alussa Mikko Jokiniva ja Hannes Mäkipernaa esittelivät 
ajatuksia Nykälänniemen karavaanarialueesta. 
Esittelyssä ja keskustelussa tuli esille mm. sosiaalitilat, karavaanari-
paikkojen määrä, alueen ajanmukaisuus, markkinointi, varausjärjestelmä 
yhteistyö eri toimijoiden kanssa, jne.  
Välijoen alueen katsottiin olevan liian kaukana Hotelli Kivitipusta. 
 
Esittely päättyyi klo 17:55. 

    
 

    
 

  


